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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE 
WERKEN, VLAAMSE RAND, BUITENLANDS BELEID, ONROEREND ERFGOED EN DIERENWELZIJN

Jaagpaden  -  Verhoging fietscomfort

In De Zondag van 7 juli 2019 heeft de minister aangekondigd 10 miljoen euro uit te trekken 
om fietsen langs jaagpaden aantrekkelijk te maken. De Vlaamse Waterweg nv gaat het 
geld gebruiken om zo’n 70km jaagpad op te waarderen.

1. Heeft de minister reeds beslist waar deze middelen ingezet zullen worden? Indien ja, 
graag een overzicht per provincie en steden/gemeenten.

2. Is dit budget voldoende om alle aanvragen tot opwaardering te financieren?

3. Graag een overzicht, van 2014 tot en met 2019, van de vrijgemaakte budgetten, 
opgesplitst per provincie en stad/gemeente.



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE 
WERKEN, VLAAMSE RAND, BUITENLANDS BELEID, ONROEREND ERFGOED EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 20 van 8 juli 2019
VAN ANNICK LAMBRECHT

1. Zie bijlage.

2. Het budget wordt voorzien voor onderhouds- en aanpassingswerken aan jaagpaden in 
functie van het beter befietsbaar maken van jaagpaden. De bovenvermelde locaties 
worden met het beschikbare budget van 10.000.000 euro aangepakt. 
Naast deze investeringen zijn nog bijkomende investeringen in het uitbreiden van het 
netwerk en het wegwerken van missing links wenselijk. De komende jaren zal hiervoor 
verder geïnvesteerd worden.

3. Voor de invulling van de middelen die vanuit het Financieringsfonds voor Schuldafbouw 
en Eénmalige Investeringsuitgaven (FFEU) werden verkregen, verwijs ik naar het 
antwoord op vraag 1.
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